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Forældrerådsmøde d. 31.3.2022 

 

Udstilling, skolekomedie, fællesspisning og generalforsamling: 

Dato for fællesspisning og generalforsamling ændres, da det ellers bliver for presset ift. udstilling og skuespil. Vi 

foreslår d. 2. juni kl. 17 - når vi er færdige med at spise. Leg for børnene først, generalforsamling imens grillen varmer 

op.   

Indbydelse til ordinær generalforsamling – hvem genopstiller, hvem går af, hvem vil gerne stille op (nye: Gry, Trine, 

Christina, Anne). Anne laver indbydelsen og sender rundt til gennemgang hos de øvrige. Husk at invitere bhv. og 

vugge – bede J-T om at videresende.  

Vedtægtsændring og overvejelser herom: Vi kører videre med de 5 faste medlemmer samt to suppleanter og ser 

tiden an, hvorvidt vi skal have lavet en ændring.  (tanken kunne være 7 medlemmer i bestyrelsen, så alle kl. samt 

bhv. har mulighed for at være repræsenteret – fordele og ulemper herved). 

 

4.+5. tilbydes at sælge øl/vand og kaffe/kage – modsat af salget til udstillingen. OBS aftale med Bårdesø Brugs ift. 

returnering af drikkevarer – det sørger den ansvarlige klasse selv for. Ditto ift. kagebagning. 

Slåes op på AULAs forside og vedtægterne lægges som link.  

Skolekomedie: 4. kl. står for øl/vand, 5. for kage/kaffe 

Fællesspisning omvendt 

Husk: service 

 

Anne laver indbydelse.  

 

Forældrerådet fremadrettet: 

Jonas, Glenn og Martin går af. Gry, Christina, Trine og Anne stiller op.   

 

Dokumentplatform: 

Kan vi lave en platform, hvor vi kan kommunikere og lægge dokumenter? AULA er ikke en mulighed. Peter 

undersøger om der er muligheder (snak med Jørgen Madsen, IT-fyr på Sletten). Indtil da venter vi med 

dokumentdeling.  

 

Førskole-overnatning: 

Førskoleforældre finder ud af planlægning mv. Det har været kutyme, at vi har fået skolens kort til indkøb, da de 

stod for forplejningen. De fra forældrerådet, som har børn i førskolen, tager teten på det.  

 

Evt: 

Morgensamlinger – hvad vil man gerne med dem? 
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En god start på dagen, en fællesskabsfølelse og et godt og givtigt indhold. 

Børn og forældre giver udtryk for et manglende engagement og manglende indhold/ånd. Gry og Christina tager teten 

og snakker med Sarah.   

 

Skeby: 

Pia, formand fra Skeby GFs bestyrelse har snakket med Gry om, om vi ikke skal have et større samarbejde op at køre. 

Vi er med. Måske få idrætsdagen med SGF op og køre igen? Hvad kunne mere være relevant? Dette punkt skal med 

på næste møde.  

 

Forældrerådsmøde d. 17. Marts 2022 

 

Velkommen 

 Præsentation af forældrerådet samt dets arbejde for Sarah 

1. Arrangementer og forventningsafsteming fremadrettet. (Overnatning i førskolen, Udstilling, 
skolekomedie) 
1.1. JT/Sara gennemgår arkiver for relevante dokumenter for tilbagevendende aktiviteter til 

forældrerådet. 
1.2. JT undersøger muligheden at der oprettes en folder på server for opbevaring af dokumenter etc. 

En eller flere fra forældrerådet har adgang til mappen.  
1.3. Peter undersøger i forhold til planer i forbindelse overnatning på skolen 
1.4. Forældrerådet sender fremadrettet selv invitationer ud hvis det er muligt at der oprettes en konto 

med formanden som bruger. Sara undersøger mulighederne. 

 

2. Nyt fra de enkelte enheder (Skole, vuggestue, børnehave, SFO, Klub, Elevrådet) 
2.1. Skole: Det besluttes at vedtægter håndhæves fremadrettet i forbindelse med valg til forældreråd 

og skolebestyrelse. Der afholdes generalforsamling med valg til forældreråd i forbindelse med 
udstilling og skolekomedie på skolen d. 20/5-2022. 

2.2. Vuggestue/Børnehave: JT orienterer om at BH og Vuggestue er ved at komme i gang efter Corona 
2.3. SFO/Klub: Sara orienterede generelt om ændret personalesituation og der har været to opsigelser. 
2.4. Elevrådet: 

  

3. Personale situation. 

 

4. Fornyelses pulje - til legeredskaber i skolegården. (Inden corona ramte) 
4.1. Det besluttes at der gives et engangsbeløb på kr. 3000,00 til hver klassekasse af de midler der står 

på FR-konto 
4.2. Der lægges op til at inddrage elever i ønsker til fælles legeredskaber – evt. via elevrådet. FR 

fastsætter en beløbsgrænse og tager den endelige beslutning hvad pengene skal bruges til. 
4.3. FR køber Zoo-kort der kan bruges til hele Skovløkken. 
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5. Hvad vil vi med forældrerådet fremadrettet? Hvem er på genvalg/vil gerne træde ud? Hvor mange skal 
vi bruge i forældrerådet herfra? (Evt kontaktforældre i de enkelte klasser, børnehaveindragelse) 
5.1. Der udarbejdes en oversigt over hvem der er på valg og hvem der genopstiller etc. til FR 
5.2. Opdatering kommunikationsmaterialer fra FR 

 

6. Valg af kassér 
6.1. Per blev valgt. 

 

 

 

7. Forberedelse til generalforsamling til udstillingen i maj - kommer der udstilling i år? (Kan 5.+6. 
klasserne sælge øl/vand samt kaffe/kage til dette arrangement og dermed tjene lidt til deres 
klassekasse og lejrskole?) 
7.1. Der blev besluttet at afholde ekstra forældrerådsmøde for at planlægge generalforsamling m.m.  

 

8. JT undersøgerEvaluering af fastelavn/indsamling. 

- Hvordan får vi lavet en 'platform', hvor vi kan kommunikere med hinanden? 

9. Evt. 
Nåede ikke punktet. 

 

 


